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1. Het college besluit akkoord te gaan met de gemaakte afspraken als verwoord in de notitie
2. Het besluit heeft geen financiële consequenties
3. Het college stuurt deze notitie ter kennisname aan de commissie Beheer
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DOEL: Informeren
De bijgevoegde notitie vormt de evaluatie van de Haarlemse Honkbalweek 2010 en de daaraan
gekoppelde afspraken die ten doel hebben de geconstateerde onderbenutting van openbare
parkeerterreinen bij het Kennemer Sportcentre (KSC) en op het Pim Mulier sportcomplex en daarmee
onnodige parkeeroverlast in de wijken De Krim, Sinnevelt en Bomenbuurt tijdens evenementen zoveel
mogelijk te beperken.
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Onderwerp: Afspraken inzake parkeren in de wijk De Krim bij
(sport)evenementen
Reg. Nummer: WZ/GM/391954

1. Inleiding
Wijkraad De Krim heeft aangedrongen op maatregelen rondom de (parkeer)overlast
bij evenementen. In de wijk staan drie sportaccommodaties, te weten: IJsbaan
Haarlem, Kennemer Sportcenter en het Pim Mulier Sportpark. De accommodaties
worden druk bezocht. Ook worden er evenementen georganiseerd op en rondom
deze sportaccommodaties, zoals: Horses on Ice, de Basketballweek, de
LetterenLoop, de Sportfair, de Olympische Sportdagen, het WK Honkbal en de
Haarlemse Honkbalweek..Verder is het streven ook het EK Honkbal en E/MLB te
accommoderen. Daarnaast zijn er ‘s zomers op de IJsbaan nog verschillende
braderieën en markten. Van 1993 tot en met 2006 werd de wijk De Krim afgesloten
voor bezoekers met auto’s. Alleen bewoners konden in de wijk parkeren. Politie en
gemeente zorgden voor de handhaving hiervan. Nadeel was dat omringende wijken
de parkeerdruk voelden, vooral Sinnevelt tijdens de Honkbalweek. Deze maatregel
vergt een meer dan minimale inzet van politie en is mede daarom te duur.

2. Kernboodschap
Wijkraad De Krim heeft aangedrongen op een deugdelijke evaluatie van de
Haarlemse Honkbalweek, omdat die sinds de openstelling van de wijk in 2006 nog
niet had plaatsgevonden. Een eerste evaluatie heeft plaatsgevonden op 24 augustus
2010 in het kernteam Leefbaarheid en Veiligheid. Aan dit team, waarvan de
stadsdeelregisseur voorzitter is, nemen onder andere deel de politie en de
gemeentelijke afdelingen Veiligheid en Handhaving Openbare Omgeving. Voor
het overleg van 24 augustus zijn tevens wijkraad De Krim en de gemeentelijke
evenementenmanager aanwezig geweest.
.

3. Consequenties
Tijdens het overleg zijn heldere afspraken gemaakt:

Bij evenementen worden in de vergunning de volgende maatregelen opgenomen:

 Alle openbare parkeerterreinen grenzend aan de wijk worden benut voor
bezoekend verkeer voor het evenement (openbaar parkeerterrein plus
grasveld rondom KSC en alle plaatsen in en om Pim Mulier Sportcomplex/
noord- en oostzijde Mendelcollege)

 Er komt een duidelijk zichtbare bewegwijzering op alle hoofdroutes naar de
openbare parkeerterreinen, zodat bezoekers al ruim voor het bereiken van
die bestemming kunnen zien waar zij geacht worden te parkeren

 Er komen met portofoon uitgeruste verkeersregelaars die bezoekend
verkeer begeleiden naar en op de aangewezen parkeervelden

 Pas nadat de capaciteit van de parkeerterreinen volledig benut is, kan er
worden geparkeerd in de omliggende straten, dit op aanwijzing van de
verkeersregelaars

 Verkeersregelaars worden ingezet door de organisatie van het evenement
 De gemeentelijke dienst handhaving en de politie zien hier op toe
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 Op websites en in andere uitingen zullen organisatoren aangeven waar er
wel en waar er niet geparkeerd kan worden tijdens het evenement

Op deze wijze zullen de toekomstige (sport)evenementen de parkeerdruk in de
omgeving verlagen.

4. Vervolg
De wijkraden zullen geïnformeerd worden over de gemaakte afspraken.

5. Bijlagen
a. B&W nota ‘Wijkafsluiting de Krim tijdens sportevenementen’ ( PD/VHT

REG.NR. 2006/1393)
b. Brief van wijkraad de Krim van 24 juni
c. Brief aan wijkraad De Krim van 8 juli
D. Verslag kernteam Leefbaarheid en Veiligheid van 24 augustus.



B&W-besluit:

1. Het college stemt in met de proef om De Krim tijdens drukbezochte sportevenementen niet af te
sluiten.

2. Het besluit heeft geen financiële consequenties

3. De betrokkenen ontvangen daags na besluitvorming informatie over dit besluit.

Portefeuille mr. B. B. Schneiders
Auteur J.A.M. LubbersNota van B&W
Telefoon 5114283
E-mail: jlubbers@haarlem.nl
PD/VHT Reg.nr. 2006/1393
GEEN bijlagen kopiëren

Onderwerp
Wijkafsluiting de Krim tijdens sportevenementen

B & W-vergadering van 19 december
2006

Bestuurlijke context
Tijdens sportevenementen in de Kennemersporthal en het Honkbalstadion die veel bezoekers trekken,
werd de nabijgelegen wijk De Krim sinds 1993 bij de Stuijvesantbrug afgeloten ter voorkoming van
parkeeroverlast. Door de herbezinning van de politie op haar kerntaken is de politie-inzet bij
evenementen in de afgelopen jaren teruggelopen. De inzet van de politie bij evenementen in de
Kennemersporthal en het Honkbalstadion zal beperkt blijven tot haar wettelijke taken: openbare orde en
verkeerswetgeving. De verkeersafwikkeling en het vrijhouden van De Krim van voertuigen van
bezoekers is geen verantwoordelijkheid van de politie. Dit is de verantwoordelijkheid van de organisator
van het evenement. Zonder politie-inzet kan deze verkeersmaatregel niet op verantwoorde wijze worden
gerealiseerd. Vanwege het terugtreden van de politie bij evenementen in het kader van de
kerntakenoriëntatie, heeft het college een aantal opties teneinde het ordentelijk en veilig verloop van de
drukbezochte sportevenementen in de Kennemersporthal (Basketbalweek) en het Honkbalstadion
(Honkbalweek) te waarborgen. Deze opties zijn:

1. De Krim wordt niet afgesloten;
2. De Krim wordt half afgesloten, d.m.v. een half hekwerk en een bord ‘alleen 

bestemmingsverkeer’;
3. zowel de Krim als Sinnevelt wordt afgesloten.

De politie is voorstander van optie 1 omdat optie 2 en 3 leiden tot verschuivingseffecten waardoor
sommige wijken onevenredig zwaar worden belast doordat sommige wijken helemaal of gedeeltelijk
worden afgesloten. Indien geen enkele wijk wordt afgesloten kan de parkeerdruk in omliggende wijken
van de Kennemersporthal en het Honkbalstadion evenredig worden verdeeld waardoor er geen
parkeeroverlast kan ontstaan omdat de parkeercapaciteit voldoende is om de extra parkeerbehoefte op te
vangen. De optie waarbij De Krim slechts half wordt afgesloten is niet handhaafbaar. Het college heeft
de belangen van omwonenden afgewogen tegen de belangen van openbare orde en de belangen van de
organisator om deze evenementen te kunnen organiseren. Doorslaggevend in deze afweging is de
bestuurlijke en maatschappelijke realiteit dat de politie-inzet bij evenementen beperkt blijft tot een
minimum. Om deze reden zal een proef worden genomen om De Krim in zijn geheel niet af te sluiten
(optie 1). Om aan de belangen van omwonenden tegemoet te komen zal handhavend worden opgetreden
tegen foutparkeerders teneinde parkeeroverlast te voorkomen. Daarnaast wordt hieraan de voorwaarde
verbonden dat de organisator een goed verkeersplan dient te realiseren om de verkeersstromen naar de
daarvoor bestemde parkeerplaatsen te geleiden teneinde overlast voor de omwonenden te voorkomen.
De looptijd van deze proef is één jaar. Na het verstrijken van deze proefperiode zal het verloop van
beide evenementen uitgebreid worden geëvalueerd om te bezien of dit een werkbare structurele
oplossing is.



Wijkraad De Krim
Secretariaat: Laurens Reaellaan 18/1
2024 BG Haarlem
Telefoon: 023-5262821

Datum: 2010-06-24
Uw Kenmerk: 2010/109635

Onderwerp: parkeerbeleid Haarlemse Honkbalweek 2010 e.v.

Geachte burgemeester Schneiders,

De wijkraad heeft uw schriftelijke reactie van 18 mei j.l. ontvangen en waardeert uw
begrip voor haar standpunt ten aanzien van de afsluiting van De Krim tijdens de
Haarlemse Honkbal Week en vergelijkbare grote evenementen.

Het is de wijkraad echter nog steeds niet duidelijk waarom zij überhaupt voor de
afsluiting van de wijk zou moeten pleiten. Dit is immers de uitgangspositie zoals deze
onder andere uit de B&W-nota bij de collegevergadering van 26 december 2006 naar
voren komt (zie bijlage). In deze nota wordt uiteengezet, dat De Krim bij wijze van proef
eenmalig niet wordt afgesloten bij grote evenementen voor een periode van één jaar. Tot
het moment van proefneming was afsluiting bij deze evenementen dus de normale gang
van zaken.

Na afloop van de proef zou het verloop van de desbetreffende evenementen uitgebreid
worden geëvalueerd om te bekijken of deze optie (om de wijk niét af te sluiten) een
werkbare structurele oplossing voor de toekomst zou zijn.

Voor zover een dergelijke evaluatie heeft plaatsgevonden, is de wijkraad daar in elk
geval niet bij betrokken geweest, noch is zij over de uitkomst van deze evaluatie
geïnformeerd. Evenmin is zij (ondanks expliciete navraag) geïnformeerd over enig B&W-
besluit om de beproefde situatie te verheffen tot structurele oplossing.

Sterker nog: navraag bij gemeente, politie en evenementorganisator(en) noch
raadpleging van het online BIS heeft documentatie opgeleverd van de evaluatie van de
proef, en ook niet van het definitief stopzetten van het afsluiten van De Krim. Hierdoor is
bij de wijkraad de vraag gerezen of er wel een evaluatie heeft plaatsgevonden en of er
een formeel besluit ligt om de proefsituatie tot permanente oplossing te verheffen.

De wijkraad vraagt zich bovendien af of zomaar van het oorspronkelijke beleid of besluit
kan en mag worden afgeweken. Als dat niet het geval is, of als daartoe niet het
toegezegde of geëigende traject gevolgd is, zou de wijk dus tijdens (grote) evenementen
net als voorheen gewoon weer moeten worden afgesloten. Want dat was altijd de
afspraak.

Gezien de tijdsdruk vraagt de wijkraad u vriendelijk haar hierover op korte termijn uitleg
te geven, zodat zij de bewoners over de te verwachten verkeersmaatregelen (afsluiten of
niet afsluiten) tijdens de Haarlemse Honkbal Week spoedig op de hoogte kan stellen.

Met vriendelijke groet,
Namens wijkraad De Krim

Tineke Dijkstra Dhr.dr. G.C. Maas
(voorzitter) (penningmeester).





Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden.
Grote Markt 2, 2011 RD Haarlem * Telefoon 023-5113000, telefax 023-5113440
www.haarlem.nl

Geachte leden van wijkraad De Krim,

Dank voor uw brief van 24 juni jl. Hierin gaat u in op het antwoord van
burgemeester Schneiders op uw brief van 12 mei over de Haarlemse Honkbalweek.
Omdat parkeerbeleid tot mijn portefeuille behoort, neem ik het antwoord op uw
laatste brief voor mijn rekening.

In uw brief van 24 juni jl. refereert u terecht aan de in 2006 voorgenomen evaluatie
van het besluit om De Krim tijdens drukbezochte sportevenementen niet af te slui-
ten. In de beleving van de gemeente en de organisatie verliep de editie 2008 van de
Haarlemse Honkbalweek zonder noemenswaardige incidenten. Deze bevindingen
zijn echter niet meer op schrift gesteld en met de wijkraad afgestemd, waarvoor
excuses.

In zijn brief van 18 mei jl. bracht de burgemeester u op de hoogte van de maat-
regelen die voor de Honkbalweek zijn getroffen. De evaluatie hiervan staat op de
agenda van het Kernteamoverleg leefbaarheid en veiligheid van dinsdag
24 augustus. Aan dit team, waarvan stadsdeelregisseur Michel de Graaf voorzitter
is, nemen onder andere deel de politie en de gemeentelijke afdelingen Veiligheid
en Handhaving Openbare Omgeving.

Uw wijkraad is van harte uitgenodigd om op 24 augustus tijdens de behandeling
van het agendapunt Evaluatie Honkbalweek 2010 aan te schuiven. De evenemen-
tenmanager zal dan ook aanwezig zijn. U ontvangt de agenda te gelegener tijd van
de stadsdeelregisseur. Ik vraag u, de Politie en de gemeentelijke afdelingen Veilig-
heid en Handhaving om tijdens het evenement een rapport van bevindingen bij te
houden. Deze rapporten kunnen waardevolle bouwstenen leveren voor de evaluatie.

Met vriendelijke groet,

Rob van Doorn

Gemeente Haarlem

Retouradres Postbus 511, 2003 PB Haarlem

Wijkraad De Krim
Laurens Reaellaan 18/1
2024 BG Haarlem

Datum
Ons kenmerk

Doorkiesnummer
Onderwerp

8 juli 2010
2010/109635
023 – 511 3009
Uw brief van 24 juni jl. over parkeerbeleid rond de Haarlemse Honkbalweek

P.R. van Doorn
wethouder duurzaamheid, wijken en mobiliteit



Functie Naam Telefoon E-mail
Stadsdeelregisseur Michel de Graaf 023-5113358 mbgraaf@haarlem.nl
Senior beheerder Martin Jansen 023-5113401 mpjansen@haarlem.nl
Politie Ronald Kales Ronald.kales@kennemerland.politie.nl
Teamleider Hellen Mollis 023-5114950 hhmollis@haarlem.nl
Sen.Integr.Handhaver André Koopman 023-5114950 akoopman@haarlem.nl
Projectmedewerker Josje Mans 023-5113816 mmans@haarlem.nl
Management
ondersteuning

Irene Deen 023-5113823 ideen@haarlem.nl

Aktie en afsprakenlijst Kernteam Leefbaarheid en Veiligheid Noord, 05 oktober 2010.
Datum Onderwerp Actie: Deadline
24-08-10 Afstemmingsoverleg om diverse acties samen te laten komen.
Mededelingen Hellen Mollis is de nieuwe temleider HOO Noord.

05-10-10 Honkbalweek.
De afspraken zijn vastgelegd en ligt nu bij de wijkraden en
zal daarna naar het College gaan voor een definitief besluit.

- De organisatie is verantwoordelijk voor
verkeersregelaars

- Vooraf moet in kaart gebracht worden waar
eventuele parkeerplaatsen zijn. Wellicht kan de
braakliggende stukjes grond bij het Pim
Mulierstadion worden gebruikt als tijdelijke
parkeerplaatsen.

- Door middel van bewegwijzering worden de vrije
parkeerplekken aangegeven.

- De verkeersregelaars (fysieke maatregel) kunnen
aangeven waar men kan parkeren. Voorgesteld
wordt dat de verkeersregelaars op de hoek van
kruispunten gaan staan en door middel van
portofoons met elkaar communiceren

- In februari voorafgaand aan de volgende
honkbalweek in 2012 komt men nogmaals bijeen.

- Voorwaarden moeten gesteld worden voordat men
een evenement organiseert. Wordt er niet aan de
voorwaarden voldaan, kan voortzetting van het
evenement in het gedrang komen.

- De bewegwijzeringen duidelijker aangegeven
worden.



Overige actiepunten
25-01 Inbreng tussentijdse problemen.

Bekijken hoe spoed het heeft en dan eventueel met betreffende
mensen aankaarten.

Doorlopend.

25-01 Actielijst doorsturen naar Kernteam Fysiek Doorlopend.
05-10 Nieuw Guineaplein. Over de herinrichting moet meer

gecommunisseerd worden naar jongerenwerk.

05-10 Sportweg/Planetenlaan
De dug-out planetenlaan is een groot succes.

 Het verzoek is om snel de dug-out te plaatsen in de
Hekslootpolder om de jongeren wat meer te spreiden.
Josje zal bij Cor navragen op wat voor termijn deze
geplaatst kan worden.

 De vraag is of de verlichting verbeterd kan worden bij
de dug out.

 Kan er een hufterproofasbak geplaatst worden?
 Dock en SCW gaan de groepjes in kaart brengen. Er

komt een geprioriteerde groep vanuit het JGO.
 Op de Sportweg zal de bestrating eind oktber/begin

november gerealiseerd zijn.

Josje

Martin/Michel

Blikvanger plaatsen op Plesmanplein en Sportweg.
De blikvangers staan ter discussie. Dit is met name een interne
discussie over het beheer.

Martin komt hier nog
op terug.

Volgende
bijeenkomst

05-10 De discussie over de eenheid in borden ligt nu in handen bij
wijkzaken.

Anouk

05-10 12-10 zit Michel bij de Winkeliersvereniging. Er is met name een
klacht over fietswrakken. Twee weken terug is er een stickeractie
geweest en moeten de fietsen half november weggehaald worden. HOO Half

november
05-10 Op 11/10 heeft Michel een afspraak staan met de heer De Regt.

Hellen en Martin sluiten zich hierbij aan. Het gesprek zal
plaatsvinden op Koningstein.

Hellen/Michel/Martin 11-10-10

05-10 24 juni is het Bikerteam gestart. Tot heden werkt het goed. Er zijn
in totaal 50 stuks hangplekken afgefietst in de hele stad. Het
Bikerteam is permanent.

05-10 Bij het sportcomplex HKC ‘t Hoenstraat zit ook een
kinderdagverblijf en een huisartsenpraktijk. Er is duidelijk een
tekort aan parkeerplaatsen. De parkeermogelijkheden worden
vergroot om zo de druk wat weg te nemen.

Politie/HOO

Martin

05-10 Cocky Boomsplein zou een overlastplek zijn. Dis is niet bekend
bij de politie en de wijkraad heeft er ook niet over gesproken.
Ronald zal dit navragen bij Niels.

Ronald

05-10 De openbare toilet Julianapark is smerig en vooral met het gebruik
na winkeluren. Voorstel is om eventueel de wc’s af te sluiten na
winkeltijd maar wie zou dat beheer moeten doen of de toilet
vervangen voor een plasboog.
Michel neemt dit mee naar het overleg met de
winkeliersvereniging.

05-10 Er is een enquete geweest winkelgebied Marsmannplein en de
Cronjéstraat. Josje zal de resultaten aan een ieder mailen.

Josje z.s.m.

05-10 Het volgend overleg staat gepland op 16 november, aanvang 15.00
uur, locatie Koningstein, kamer 703


